
Afbeelding 1.

Geacht College, geachte raadsleden,

Ik spreek vandaag namens de buurtbewoners, waarvoor ik een zienswijze indiende over het 
bestemmingsplan Djept. Wij hebben de notitie van antwoord ontvangen en willen graag onze 
reactie met u delen.

Het is ons doel om een goed leefklimaat te behouden en ook starters voor koop een kans te 
bieden op een woning in het nieuwe plan in onze fijne wijk, daarom hebben wij vanaf het begin 
gevraagd om een percentage koop van 30%. In de notitie van antwoord wordt nu gesproken over 
een totaal percentage koop van 20-25%, wat wij nog steeds te weinig vinden. Daarom vragen wij 
de raad om een minimaal percentage koop in het bestemmingsplan te laten opnemen van 
25%.Hierdoor zou er een gebalanceerdere verdeling ontstaan van 40% sociale huur, 35% 
midden- en liberale huur en 25% koop. Wij hadden 40-30-30 nog evenwichtiger gevonden, maar 
met 25% kunnen wij wel leven.

Afbeelding 2.

Daarnaast baart de hoogte en de verkeersontsluiting veel omwonenden nog steeds zorgen. Voor 
de hoogte van de gebouwen willen we voorstellen om voor de gebouwen van 6 bouwlagen een 
maximale hoogte van 18 meter plus 1 meter voor bijvoorbeeld architectonische verbijzonderingen 
op te nemen. Dit is geheel in lijn met de berekeningen van uw eigen architectenbureau. In het 
bouwbesluit wordt overigens nergens gesproken over verdiepingshoogte. Dit is ons ook nog 
schriftelijk bevestigd door een bouwtechnisch adviesbureau wat wij in de arm genomen hebben. 
De vuistregel in de praktijk bij de bouw van woongebouwen is 3 meter. Hiermee is ook bij project 
van Hoofflaan gerekend.
Wij willen voorkomen, dat er door de gevraagde extra 3 meter, een extra bouwlaag mogelijk 
wordt, wat voor de buurt onwenselijk is en daar willen wij tegen beschermd worden.!

Wat betreft de verkeersontsluiting hebben wij een eenvoudige oplossing bedacht, die Hans 
Rosenbrand zodadelijk zal toelichten. Wij denken dat dit een goede oplossing kan zijn om de 
grote zorgen van omwonenden weg te nemen.!

Wij zien dat inmiddels ook positieve ontwikkelingen zijn en we hopen dat er snel gebouwd kan 
worden voor de woningzoekenden en dat er een plan wordt vastgesteld, waar alle partijen mee 
kunnen leven.!
Samenvattend vragen wij de raad om drie dingen, namelijk om de hoogte te maximeren op het 
aantal bouwlagen x 3 plus 1 meter uitgaande van het huidige maaiveld, zoals door Faam is 
getekend.
Daarnaast vragen wij om een minimaal percentage koop vast te stellen van 25% en de 
verkeersontsluiting voor het woonblok zuid-oost aan te passen in het bestemmingsplan.!
Dit zal de rechtszekerheid vergroten en onaangename verrassingen voorkomen.!
Bovendien zal dit het draagvlak enorm vergroten en er voor zorgen dat het overgrote deel van de 
bezwaren komt te vervallen.!

Als iemand van u mij nu zou vragen “Wat vindt u van de participatie?”, dan zou ik zeggen dat het 
een heel moeilijk en frustrerend proces is, maar dat ik hoop dat ik na afloop van de besluitvorming 
kan toevoegen, dat er met de inbreng van de omwonenden echt iets is gedaan.


